
VERENIGINGSVERSLAGEN EN MEDEDELINGEN 

NEDERLANDSE VERENIGING VAN TANDARTSEN 

Jaarverslag van de secretaris over het jaar 1966 

Van de leden 

Op 1 januari 1966 telde de vereniging 880 leden. In 1966 traden 23 nieuwe 
leden tot de vereniging toe, terwijl bovendien Drs. F. Bosman als buitengewoon 
lid werd toegelaten. 

In het afgelopen jaar bedankten 6 leden voor het lidmaatschap of moesten 
om andere redenen van de ledenlijst worden afgevoerd. Zeven leden ontvielen 
ons dit jaar door de dood, nl. de collegae: Dr. W. Farber, Dr. H. E. Heddema, 
R. Kramer, C. J. de Lange, F. W. Schreuder, C. van der Tas en A. D. van de 
Weg. 

Op 31 december 1966 bedroeg het ledental 11 meer dan een jaar geleden, 
nl. 891. 

Het 40-jarig tandartsjubileum werd dit jaar herdacht door de collegae: C. 
Bertram, Prof. R. W. Broekman, J. H. Buys, P. Fijn van Draat, H. J. M. van 
Geest, L. Homburg en Ph. U. Lammers Lisnet; 15 collegae vierden hun 25-jarig 
tandartsjubileum. 

Op 5 februari werd collega J. A. C. Duyzings benoemd tot gewoon hoog-
leraar in de orthodontie te Amsterdam. Het bestuur woonde zijn oratie „Begin 
bij het begin" op 9 mei bij. 

Op 6 juni was het bestuur aanwezig bij de oratie „Prothetische en ethische 
rehabilitatie" van Prof. G. E. Flögel, hoogleraar in de prothetische tandheelkunde 
te Utrecht. 

Bij Koninklijk Besluit van 17 oktober 1966 werd Prof. J. A. W. Tjebbes met 
terugwerkende kracht vanaf 1 juli 1965 benoemd tot gewoon hoogleraar in de 
mondziekten en kaakchirurgie te Utrecht. 

Op 29 maart was het bestuur aanwezig bij de openbare les „Sociaal perspectief 
van de preventieve orthodontic", waarmede mej. M. de Boer haar lectoraat in 
de preventieve orthodontic aanvaardde. Bij Koninklijk Besluit van 17 oktober 
1966 werd collega A. A. D. Derksen met ingang van de dag, waarop hij zijn 
ambt zal aanvaarden, benoemd tot lector in de gnathologie aan de universiteit 
te Utrecht. 

Op 19 maart waren voorzitter en secretaris aanwezig bij de feestelijke af-
scheidsreceptie van de collegae Prof. P. H. Buisman en G. D. Margadant, die 
hun functie als hoofdredacteur en beherend redacteur van het Nederlands Tijd-
schrift voor Tandheelkunde hadden neergelegd. 

Op 1 juli promoveerde ons medebestuurslid collega G. Boering tot doctor in 
de geneeskunde te Groningen. 

Bij de gelegenheid van Hare Majesteit's verjaardag werd Prof. M. Hut wegens 
zijn vele verdiensten voor de tandheelkunde benoemd tot Ridder in de orde 
van de Nederlandse Leeuw. 
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Verenigingsverslagen en mededelingen 

Van het bestuur 

Tijdens de voorjaarsvergadering traden de bestuursleden Prof. J. van Amerongen, 
S. W. Weisfelt en Sj. Wiemans af. Gekozen werden als nieuwe bestuursleden 
Prof. A. J. van Amerongen, Dr. A. J. van Hillegondsberg en F. E. R. de Maar. 

De functieverdeling in het bestuur werd als volgt: 

G. Dekker 
Prof. A. J. van Amerongen 
F. E. R. de Maar 

voorzitter, 
vice-voorzitter, 
secretaris, 

Dr. P. A. E. Sillivis Smitt 	2e secretaris, 
D. F. Veldkamp 	penningmeester, 
Dr. A. J. van Hillegondsberg commissaris, 
Dr. G. Boering 	 commissaris. 

In het afgelopen jaar werden vijf bestuursvergaderingen gehouden; t.w. op 
2 februari, 6 mei, 10 september, 20 oktober en 2 december. 

De bijeenkomst op 2 februari was een gecombineerde vergadering met het 
bestuur van de Stichting W.T.A. Voor de overige vergaderingen werd steeds de 
voorzitter van de W.T.A. uitgenodigd. 

De vergadering op 10 september vond plaats te Harderwijk en nam de gehele 
dag in beslag. 

Van de Stichting W.T.A. 

Tijdens de najaarsvergadering van de Nederlandse Vereniging van Tandartsen 
werd door Prof. J. A. C. Duyzings welverdiende dankwoorden gesproken tot het 
scheidende bestuurslid U. J. van Dijk. Zijn plaats in het bestuur werd inge-
nomen door collega P. Bok te Amsterdam. 

Het bestuur is nu als volgt samengesteld: 

L. Coppes 
D. F. Veldkamp 
J. van Aken 
P. Bok 
J. E. Meeuwig 

voorzitter, 
penningmeester, 
lid, 
lid, 
secretaris. 

Tijdens de voorjaarsvergadering van de Vereniging hield Prof. Dr. D. Durrer een 
lezing, waarin hij tevens de brochure „De tandheelkundige behandeling van 
patiënten met hart- en vaatafwijkingen" aankondigde en aanbeval. 

Voorzitter Coppes dankte hem tijdens deze vergadering voor de vele adviezen 
die de stichting bij de voorbereidingen van deze publikatie van Prof. Durrer 
mocht ontvangen. 

Tijdens de najaarsvergadering van de Vereniging vond de uitreiking plaats van 
de prijzen die door de jury voor de prijsvraag waren toegekend. 

Op 26 november gaven Prof. 0. Backer Dirks en collega J. van Houte een 
viertal colleges over „Nieuwe inzichten betreffende het mechanisme van de 
tandplaque". Ruim 150 collegae woonden deze zeer geanimeerde studiedag bij. 

521 



Verenigingsverslagen en mededelingen 

Het bestuur vergaderde op 19 maart en 10 oktober. Bovendien woonden 
voorzitter, penningmeester en secretaris meestal de bestuursvergaderingen van 
de Vereniging bij. 

De voorbereidingen voor het publiceren van een tweede brochure zijn opge-
schort, op advies van een tweetal hoogleraren. 

Een cursus door collega Kilpatrick is in voorbereiding. 
Tenslotte staat er een cursus anatomie op stapel voor het voorjaar van 1968. 

Van het Comité van Overleg 

Het Comité van Overleg, samengesteld uit de voorzitters en secretarissen van 
het Nederlandsch Tandheelkundig Genootschap, de Nederlandse Vereniging van 
Tandartsen en de Nederlandsche Maatschappij tot Bevordering der Tandheel-
kunde, is in het afgelopen jaar wederom niet bijeengeweest. 

Vertegenwoordigingen van en naar buitenlandse verenigingen 

De voorzitter, G. Dekker, bezocht in juni 1966 de vergaderingen van de S.S.O. 
(Schweizerische Zahnärzte Gesellschaft) te Bern, Dr. G. Boering in juli een 
congres over oncologie te Kopenhagen. Voorzitter en secretaris vertegenwoor-
digden de Vereniging tijdens de vergadering van de Deutsche Gesellschaft für 
Zahn-, Mund- und Kieferheilkunde in oktober te Nürnberg. 

Collega L. Ruts te Antwerpen vertegenwoordigde de Koninklijke Belgische 
Vereniging voor Tandheelkunde, zowel op de voor- als de najaarsvergadering 
van onze Vereniging. Prof. L. Steinhardt bezocht als voorzitter van de Deutsche 
Gesellschaft für Zahn-, Mund- und Kieferheilkunde onze najaarsvergadering. 

Yan de vergaderingen 

De voorjaarsvergadering (jaarvergadering) vond plaats op 1 en 2 april 1966 
in het Jaarbeursrestaurant te Utrecht. 

In het huishoudelijk gedeelte werden de gebruikelijke jaarstukken afgedaan en 
vonden de reeds vermelde bestuursmutaties plaats. Het programma van het we-
tenschappelijk gedeelte was als volgt samengesteld: 

Prof. J. O. F. C. von Jessen: „Werkmethoden bij de vervaardiging van een 
indirecte inlay." 
Prof. Dr. Knud Dreyer Jorgensen: „Technological aspects of some materials used 
in inlay construction" en als tweede voordracht: „Precision requirements in inlay 
construction." 
L. Coppes: „Een onderzoek naar de klinische symptomen bij parodontale chirur-
gische ingrepen en de invloed van hexetidine hierop." 
Prof. Dr. D. Durrer: „Lezing maart 1965, revised", gevolgd door een film 
„Cardiologische onderzoekingsmethoden en hun resultaten." 
Prof. A. J. van Amerongen: „De directe inlay." 

De najaarsvergadering werd gehouden op 11 en 12 november 1966. Als sprekers 
traden op: 
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Binnenland 

C. Booy: „Over het roteren van frontelementen." 
Dr. G. Boering: „Arthrosis deformans van het kaakgewricht — klinische sympto-
men en röntgenologische afwijkingen" en als tweede voordracht „Aetiologische 
factoren, therapeutische mogelijkheden en prognose." 
Prof. Dr. E. J. Dolder: „Die Steg-Gelenk-Prothese" en als tweede voordracht 
„Die Steg-Geschiebe-Prothese." 
Dr. L. D. van der Slikke: „Problemen rondom orgaantransplantaties." 
F. E. R. de Maar: „Wie introduceerde het zilveramalgaam in de tandheelkunde?" 

Vergaderruimte 

Tijdens de voorjaarsvergadering ontstond een discussie over de tegenwoordige en 
toekomstige ruimte voor de ledenvergadering. 

Door het toenemende bezoek blijkt de sinds jaren gebruikte vergaderruimte te 
klein te worden. Op de najaarsvergadering bracht het bestuur verslag uit over de 
resultaten van een hernieuwde oriëntatie over dit probleem. 

Besloten werd tot het gereedkomen van de nieuwe bouw van het Jaarbeurs-
restaurant in 1970, in de thans gebruikte zaal te blijven vergaderen en indien 
noodzakelijk, tijdelijke voorzieningen te treffen. Uit de ledenmutaties blijkt dit 
jaar, dat de grotere opkomst eerder aan een stijgend bezoek dan aan een ver-
meerdering van het ledental toegeschreven moet worden. 

Aan het einde van dit jaarverslag gekomen, spreek ik de hoop uit dat het de 
leden aan niets mag ontbreken in de jaren die ons nog resten in de oude 
vertrouwde vergaderruimte. Wanneer in 1971 de mogelijkheid van een betere en 
grotere vergaderruimte zal zijn gerealiseerd, gaat daarmede de wens, geuit in 
vele vorige jaarverslagen, in vervulling. 

's-Gravenhage, januari 1967. 	 F. E. R. de Maar, secretaris. 

BINNENLAND 

THE EUROPEAN BEGG SOCIETY OPGERICHT 

Op de onlangs te Amsterdam gehouden European Begg Meeting (17, 18 en 19 mei) 
is besloten tot oprichting over te gaan van The European Begg Society. 

Tot president en secretaris werden gekozen resp. de collegae C. Booy (Gronin-
gen) en Dr. A. J. van Hillegondsberg (Amsterdam). 

In een volgende aflevering zal in het kort verslag worden gedaan van de inhoud 
der te Amsterdam gehouden lezingen. 

PROF. DR. H. C. RUMKE 

De in Amsterdam woonachtige oud-hoogleraar in de psychiatrie aan de Rijks-
universiteit te Utrecht, Prof. Dr. H. C. Rümke, is 22 mei j.l. op de leeftijd van 
74 jaar overleden. 
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